To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-TAJAMOUAT FOR CATERING AND HOUSING CO PLC Date: 27-04-2022 01:38:05 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التجمعات لخدمات التغذية والاسكان التاريخ: PM 01:38:05 2022-04-27
Subject: Appointment of Board Member	الموضوع:- تعيين عضو مجلس الادارة
Kindly be informed that the Board of Directors of AL-TAJAMOUAT FOR CATERING AND HOUSING CO PLC on the meeting held on 26-04-2022 has appointed Mr./Mrs. Mohammad Akram Ahmad Darabkeh as board member. Attached for your reference is a copy of the Bio of the new director whose appointment shall be presented for endorsement by the shareholders at the next Annual General Assembly meeting	أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة التجمعات لخدمات التغذية والاسكان قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 26-04-2022 تعيين محمد اكرم احمد درابكه كعضو مجلس ادارة. رفق السيرة الذاتية للعضو الجديد، علما بانه سيتم عرض قرار التعيين للمصادقة عليه من قبل السادة المساهمين خلال اجتماع الهيئة العامة القادم.
Date of Appointment: 26-04-2022	تاريخ التعيين: 26-04-2022
Subject: Resignation of Board Member	الموضوع: استقالة عضو مجلس الادارة.
Kindly be informed that Ahmad Fouad Mousa Elayyan has resigned from the Board of Director of AL-TAJAMOUAT FOR CATERING AND HOUSING CO PLC as of the date 26-04-2022	أرجو إعلامكم بأن السيد/ السيدة احمد فؤاد موسى عليان قد قدم استقالة من مجلس ادارة شركة التجمعات لخدمات التغذية والاسكان اعتبارا من تاريخ 26-04-2022.
Date of submitting resignation: 26-04-2022	تاريخ تقديم الاستقالة: 26-04-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: لينا صالح	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: لينا صالح